

**Training of candidates for parliament Switzerland 2019**

SolarSuperState Association offers coordination of professional climate protection policy training for candidates of the Swiss parliament.

All political parties in the national parliaments (including the greens) have official policies that prevented or prevent a rapid economic system change from fossil energies to 100 % renewable energies. In Switzerland, many young and old people are on candidacy lists of several political parties for the election of the Swiss parliament on 20 October 2019. Until 26 August 2019, it is possible to submit additional lists (in some cantons). Many people on such lists need professional climate protection policy training. Then, they could compete successfully in debates with the political establishment - inside and outside the own political party.

SolarSuperState Association offers the coordination of professional climate protection policy training for all people that are already on a list or want to create a own list independent of a political party for the Swiss parliament elections on 20 October 2019 - in all cantons.

The SolarSuperState Association is a Swiss non-profit, non-governmental organization. It awards the annual SolarSuperState Prize. The association is the global voice of people and organizations that can benefit from rapidly increasing markets for decentralized renewable energy installations. It requests

**Training fuer Kandidaten auf Nationalrats-Wahl-Listen 2019**

Die SolarSuperState Association offeriert die Koordination von professionellem Klimaschutz-Politik-Training für Kandidaten für den Nationalrat.

Alle politischen Parteien in den nationalen Parlamenten (einschliesslich der Grünen) haben offizielle Politiken, die bisher einen schnellen wirtschaftlichen Systemwechsel von fossilen zu 100 % erneuerbaren Energien verhindert haben oder verhindern. Viele junge und alte Leute kandidieren in der Schweiz auf Nationalrats-Wahl-Listen verschiedener Parteien. Bis zum 26. August (in einigen Kantonen) kann jeder Stimmberechtigte eine eigene Wahl-Liste einreichen. Viele Leute auf solchen Listen brauchen professionelles Klimaschutz-Politik-Training. Dann können Sie erfolgreich in Debatten mit dem politischen Establishment - innerhalb und ausserhalb der eigenen Partei - konkurrieren.

Die SolarSuperState Association offeriert die Koordination von professionellem Klimaschutz-Politik-Training für Kandidaten für den Nationalrat 2019.

Die SolarSuperState Association ist eine schweizerische Non-Profit-Nichtregierungsorganisation mit einem international besetzten Vorstand. Die Gesellschaft ist die globale Stimme für Menschen und Organisationen, die von der schnellen Marktvergrösserung für dezentrale Erneuerbare-Energien-Installationen einen Vorteil haben können. Die SolarSuperState Association veranstaltet den jährlichen SolarSuperState-Wettbewerb aller Staaten der Erde, veröffentlicht die jährliche SolarSuperState-Rangfolge und verleiht den SolarSuperState-Preis. Die

from all states a 100 % renewable energy economy within 10 years. It demands from every state 100 % renewable electricity production versus its consumption within five years from now.

SolarSuperState Association fordert von allen Staaten 100 % erneuerbare Energie in 10 Jahren und 100 % erneuerbaren Strom in 5 Jahren relativ zum Verbrauch.

#### Delays / Fristen 2019

5.8. AG, BE

8.8. ZH

12.8. GE, GR, SO, SZ, TG, TI, VD, VS, ZG

19.8. BL, BS, SG, SH

26.8. FR, JU, LU, NE

2.9. NW

Press release text as PDF file:

[https://www.solarsuperstate.org/source/Press/20190802\\_Switzerland\\_Parliament\\_Election.pdf](https://www.solarsuperstate.org/source/Press/20190802_Switzerland_Parliament_Election.pdf)

Facebook.com

<https://www.Facebook.com/SolarSuperState>

Twitter.com

[@SolarSuperState](https://twitter.com/SolarSuperState)

SolarSuperState Association

Reiatstrasse 52

8240 Thayngen/Kanton Schaffhausen

Switzerland

+41 - 44 545 11 88

[newsletter@SolarSuperState.org](mailto:newsletter@SolarSuperState.org)

Raiffeisenbank Oberembrach-Bassersdorf

Swift-BIC: RAIFCH22E77

IBAN CH50 8147 7000 0050 5767 2